

Referat

Bestyrelsesmøde den 10. april 2025 – kl. 18.00



Deltagere:

Bestyrelsesmedlemmer: Morten (Formand) – Bjarne Bo - (Bestyrelsesmedlem) Gunner (Havnekontor) - Søren (Kasserer) – Jan (Næstformand) – Leif (Bestyrelsesmedlem)

Bestyrelse suppleant: Jes er første suppleant og Per er anden suppleant

Sekretær: Jan

Fraværende: Bjarne Bo og Jes

Referatet er skrevet ind med rødt

1. Gennemgang af sidste mødes referat.
2. Havnen

Havneplanen skal stå sin prøve nu hvor bådene kommer i vandet. Der er 2 medlemmer som har meldt tilbage at de ikke får brug for deres allerede betalte plads. Deres plads kan derfor genudlejes. Små udfordringer med de mindre bådpladser hvor båden ikke helt kan være indenfor pælene med motoren. Betaling er gået fint i år, ganske få der har været for sent med betalingen. Vi har modtaget 13-14 nye medlemmer. Der er dejlig stor tilslutning til klubaften om mandagen.

Vinter pladsen SKAL være ryddet allerede den 13/5 i år, da kommunen skal bruge arealet til sidste skoledags fest.

Der bliver lavet beregninger på rambuk, både på mål, bæreevne samt økonomi. Desuden har MD været rundt på andre havne og se på deres løsninger. Rambukudvalget bliver udvidet med Søren Korsgaard og Hans A Pedersen, for at hjælpe til med opgaven.

-
- 3. Korrespondancer til og fra Ry Bådlaug / Ry Marina siden sidste møde:

Vi har sammen med SMK og sejlklubben været til opstartsmøde med regattakomiteen. Og vi er i god tid, men der er meget positive meldinger om den kommende regatta i 2026. Der vil blive indkaldt til flere møder.

Vi har drøftet Ry+ henvendelsen, Vi vil gerne støtte op om lokalsamfundet, så vi har valgt at støtte op om det med et lille medlemskab. Vi skal også promovere os på anden vis, og formodentlig vil det nye byggeri på Skimminghøj trække mange flere borgere ned forbi marinaen.

Vi er lidt nervøse for at projektet på Skimminghøj er ved at løbe tør for penge, og de derfor presser på for at vi skal overtage nogle af de kommende projekter vedr. vinterpladsen. Det afviser vi naturligvis. Vi har budgetteret med nye el standere, samt fremtidigt vedligehold af pladsen, men vi frygter pt. At stikledninger (vand og strøm)

ikke føres derud. Vi holder møde med kommunen og projektlederen. hvor vi forsøger at holde dem op på at de ikke kan tage noget fra os uden at give noget tilbage. Vi har kun en mundtlig aftale i dag på lån af pladsen om vinteren. Vi vil arbejde på at få lavet en skriftlig aftale om lån af pladsen om vinteren, samt måske også om sommeren til trailerbåde.

•

4. Punkter til drøftelse og evt. beslutning

Vi havde en bred drøftelse af det fremtidige arbejde ændringsforslagene til vedtægter og regulativer.

•

5. Evaluering af arrangementer og planlægning af kommende.

Standerhejsningen gik rigtig godt, med ca. 100 medlemmer.

Husk tilmelding til sommerfesten.

•

6. Kommende måneds opgave.

Der afholdes medlemsmøde mandag d.19 maj kl. 19.30. Der udsendes indbydelse på mail ca. 14 dage før.

•

7. Regnskab, budget Bevillings- og beslutningssager.

Vi er ved at finde et alternativt setup i forhold til bogholder opgaver da vores nuværende bogholder Niels, har valgt at stoppe til efteråret.

•

8. Bordet rundt / Evt.

Vi laver en brugerundersøgelse om der er et behov for Porta Potti tømning blandt medlemmerne.

•

9. Næste møder:

Torsdag d.8 maj kl. 17 med udvalgsformænd

•

10. Godkendelse af referat